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Styret foreslår å beholde medlemskontigent på 100 kr også for 2022. 

Medlemsavgiften er lav, men slik klubbens økonomi er og har utviklet seg de senere år ser vi det ikke 
nødvendig å øke denne. 

Vi ønsker heller at flere tegner seg som medlemmer, og oppfordrer alle som deltar på våre 
arrangementer om å melde seg inn. 

Styret håper at lav medlemsavgift kan senke terskelen for nye medlemmer og melde seg inn, og 
beholde eksisterende medlemmer. 

 


